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Протокол 

 

Днес 21.11.2023 г. от 13:30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия 

по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 

здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 

Априлци.  

 

Присъстват: Даниела Петкова - председател, Красимира Пенкова – секретар, 

Глория Данчева, Ивайло Милков, Иван Якимов, Петко Павлов, Росен Цаков - членове 

 

Присъстват още: Стелиян Нунев – Председател на ОбС Априлци, Инж. Тихомир 

Кукенски – Кмет на община Априлци, Красимир Колев – Зам. - кмет на община 

Априлци, Ваня Иванова – Секретар на община Априлци, Младен Колев, Мария 

Кокошарова, Михаил Кукенски – общински съветници 

 

Д. Петкова: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми г-н кмет, откривам заседание на постоянната комисия по бюджет, финанси, 

образование, икономическо развитие, евроинтеграция, здравеопазване, култура, 

религия, социални дейности и международни връзки към ОбС Априлци.  

 

Д. Петкова: Представям Ви проекта за дневен ред:   

 

1. Предложение ДП-1/07.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1589/02.11.2023г. от Мария Николаева 

Колчевска за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

2. Писмо с Вх. №13/13.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет 

Априлци.  

 

3. Предложение с Вх. №14/13.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Определяне представител на Общинския съвет в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България 

/НСОРБ/. 

 

4. Предложение ДП-3/14.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на Община Априлци и общински културен календар за 2024 г.  

 

5. Предложение с Вх. №19/15.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Aктуализиране на състава на Областен съвет за развитие 

на Област Ловеч. 

 

 Д. Петкова: Имате ли допълнения към дневния ред?  

  

 Инж. Т. Кукенски: Внасям за разглеждане още три нови предложения: 

 

- Предложение ДП-5/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1271 от 22.08.2023г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев; 
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- Предложение ДП-6/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. № 1246 от 18.08.2023г. от Даринка Георгиева 

за отпускане на дърва за огрев; 

 

- Предложение ДП-7/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1471 от 21.10.2022г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на дърва за огрев. 

 

 Д. Петкова: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-5/21.11.2023г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. №1271 от 

22.08.2023г. от Радослава Янкова Мавродиева за отпускане на дърва за огрев, да влезе в 

дневния ред като точка 6: 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

Д. Петкова: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-6/21.11.2023г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. № 1246 от 

18.08.2023г. от Даринка Георгиева за отпускане на дърва за огрев, да влезе в дневния 

ред като точка 7: 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

Д. Петкова: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-7/21.11.2023г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. №1471 от 

21.10.2022г. от Анита Георгиева Йорданова за отпускане на дърва за огрев, да влезе в 

дневния ред като точка 8: 

  

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

 Д. Петкова: В режим на гласуване сме за предложения Дневен ред с направените 

допълнения: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 
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С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-1/07.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1589/02.11.2023г. от Мария Николаева 

Колчевска за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

2. Писмо с Вх. №13/13.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет 

Априлци.  

 

3. Предложение с Вх. №14/13.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 

Общински съвет - Априлци, относно Определяне представител на Общинския 

съвет в Общото събрание на Националното сдружение на общините в 

Република България /НСОРБ/. 

 

4. Предложение ДП-3/14.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност 

на територията на Община Априлци и общински културен календар за 2024 г.  

 

5. Предложение с Вх. №19/15.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 

Общински съвет - Априлци, относно Aктуализиране на състава на Областен 

съвет за развитие на Област Ловеч. 

 

6. Предложение ДП-5/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1271 от 22.08.2023г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев. 

 

7. Предложение ДП-6/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. № 1246 от 18.08.2023г. от Даринка Георгиева 

за отпускане на дърва за огрев. 

 

8. Предложение ДП-7/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1471 от 21.10.2022г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на дърва за огрев. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-1/07.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно  Заявление с вх. №1589/02.11.2023г. от Мария Николаева Колчевска 

за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. 

 

 Д. Петкова: Давам думата на г-н Кукенски. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми общински съветници, предложението е относно 

отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете. Заявлението е 

придружено от необходимите документи и искането отговаря на критериите за 

отпускане на еднократна помощ. 

 

 Д. Петкова:  Имате ли предложения, изказвания, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-1/07.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 
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община Априлци, относно  Заявление с вх. №1589/02.11.2023г. от Мария Николаева 

Колчевска за отпускане на еднократна финансова помощ за новородено дете: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 5, ал. 1, т. 1 от Правилник за 

отпускане на еднократни финансови помощи на жители на Община Априлци, 

приет с Решение № 246 от 27.06.2013 г., изменен с Решение № 34 от Протокол 

№4/27.12.2019 г. на Общински съвет Априлци, Общински съвет - Априлци 

РЕШИ: 

Да бъде отпусната еднократна финансова помощ в размер на 500 

/петстотин/ лева на Мария Николаева Колчевска. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Писмо с Вх. №13/13.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, 

относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет Априлци.  

 

 Д. Петкова: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми дами и господа 

общински съветници, на основание чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация, Ви предоставям информация за изпълнението на взетите решения от 

Общински съвет - гр. Априлци през периода юли - септември 2023 г. 

 Ако имате въпроси по конкретните предложения, може да ги зададете. 

 

 Д. Петкова: Имате ли предложени, изказвания, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, Писмо с Вх. №13/13.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Информация за изпълнение решения на  Общински съвет 

Априлци: 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 121, ал. 1 от Правилника за организацията и 
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дейността на общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

общинската администрация, Общински съвет – Априлци  

 

РЕШИ: 

 

Приема информация за изпълнението на решенията на Общински съвет – 

Априлци за периода юли - септември 2023 г. 

 

  

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение с Вх. №14/13.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Определяне представител на Общинския съвет в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/. 

 

Д. Петкова: Г-н Нунев, заповядайте. 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н кмет, общинска 

администрация, Националното сдружение на общините в Република България (НСОРБ) 

е създадено през 1997 г. и обединява всички български общини.  

Съгласно чл. 9, ал. 3 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), НСОРБ представлява и защитава интересите на своите 

членове - общините пред държавните органи, разработва предложения за промяна и 

усъвършенстване на правната уредба на местното самоуправление, подготвя становища 

и предложения по проектобюджета на страната, в частта му за общините, осъществява 

контакти и взаимодействия със сродни организации от други страни, членува в 

международни сдружения, осъществява и други функции, определени със закон и с 

устава му. 

На основание чл. 27, ал. 1 от Устава на НСОРБ, в двумесечен срок след 

провеждането на първото си заседание, новоизбраният общински съвет следва да 

определи своя представител в Общото събрание и да уведоми за това изпълнителния 

директор на НСОРБ.  

В случай, че представителят на общинския съвет няма възможност да участва в 

работата на Общото събрание, общинският съвет определя друг свой представител, 

който да го замества на конкретното заседание. 

Очаквам Вашите предложения. По принцип представителите са председателят 

на общински съвет и председателят на най – голямата политическа група. 

  

П. Павлов: Логично е да се определят точно тези лица, затова предлагам 

представителите да бъдат г-н Стелиян Нунев и г-н Младен Колев. 

 

 Д. Петкова: Имате ли други предложения? Няма. В режим на гласуване сме, 

Предложение с Вх. №14/13.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Определяне представител на Общинския съвет в Общото 

събрание на Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/, 

като представителите от Общински съвет Априлци бъдат Стелиян Нунев и Младен 

Колев: 
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                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за” 

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, във връзка с чл. 12, ал. 2 и чл. 27, ал. 1 от 

Устава на Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/, 

Общински съвет - Априлци  

РЕШИ: 

1. Определя за делегат в Общото събрание на Националното сдружение на 

общините в Република България представителя на общинския съвет Стелиян 

Пенков Нунев – Председател на Общински съвет Априлци. 

2. При невъзможност за участие на определения по т. 1 делегат в заседание 

на Общото събрание, той ще бъде заместван от Младен Иеремиев Колев – 

Общински съветник в Общински съвет Априлци. 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Предложение ДП-3/14.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Приемане на програма за развитие на читалищната дейност на 

територията на Община Априлци и общински културен календар за 2024 г. 

 

 Д. Петкова: Заповядайте, г-н Кукенски.   

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

Народните читалища са традиционни самоуправляващи се български културно - 

просветни сдружения в населените места, които изпълняват и държавни културно - 

просветни задачи. 

Съгласно чл. 26а, ал. 1 и ал. 2 от Закона за народните читалища Председателите 

на народните читалища на територията на съответната община ежегодно в срок до 10 

ноември представят на кмета предложения за своята дейност през следващата година, 

кметът на общината внася направените предложения в общинския съвет, който приема 

годишна програма за развитие на читалищната дейност в съответната община. 

Културният календар на общината е сбор от културните календари на всички 

читалища и някои празници от общината.  

Д. Петкова: Въпроси, изказвания?  

 М. Кокошарова: Ако е допусната грешка в културните календари на някои от 

читалищата, тя може ли да бъде отстранена? Давам конкретен пример. Читалището във 

Велчево е записало за възстановката, която провежда, че е на 1 юни. Тя никога не е 

била тогава. Не знам защо е сложена така.  
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Инж. Т. Кукенски: Може. Ще го коригираме.  

 

Д. Петкова: Аз лично смятам че има необходимост от по – голяма 

информираност на населението. Празниците ни са много и са много хубави, традиции, 

обичаи и всичко, което правим. Малко по – добра маркетингова кампания.  

 

М. Кокошарова: Когато читалищата си внасят календарите, нека има 

информираност, защото някои са си подготвили празник, вложили са пари и в същото 

време има и друг празник и става едно разкъсване.  

 

С. Нунев: Става въпрос за читалища и културен календар. Хубаво е, че през 

последните години културния календар на община Априлци, който имаме се 

разграничи до известна степен от читалищните мероприятия в различните читалища, 

защото преди имахме много ангажиращ културен план. Сега като гледам дейностите 

на читалищата, не съм убеден дали ги има реално всичките.  

Мисълта ми беше, че за тези допълнителни мероприятия, общината няма как да 

разгласява, те са читалищни. 

 

М. Кокошарова: Става въпрос за големи празници.   

 

Инж. Т. Кукенски: Качваме ги в страницата на общината, в Забелязано в 

Априлци. 

 

М. Кокошарова: По - представителна извадка на мероприятията. 

 

Инж. Т. Кукенски: Къде, как да ги оповестяваме? 

  

М. Кокошарова: В сайта на общината. Ще предложа вариант как да изглежда.

  

Инж. Т. Кукенски: Не питам как да го оформим. Питам с афиши ли искате, по 

друг начин ли? 

 

Г. Данчева: И това е вариант. Някакъв вид реклама. 

 

Инж. Т. Кукенски: Дайте предложения. 

  

М. Кокошарова: Когато започне новата календарна година, да се пусне на сайта 

на общината, в Забелязано в Априлци, но не целия културен календар, а така като 

афиши за всеки месец най – важните мероприятия. 

 

М. Колев: Читалищата си разгласяват, разлепят си плакати. Единствено за 

общинските празници, общината може да си направи плакати. 

  

М. Кукенски: Не може ли с билборд, рекламите постоянно се въртят? Не се 

сменя винил.  

 

Инж. Т. Кукенски: Имам друго предложение. Работим по него. Има едни 

пирамиди. Три рамки са хванати като призма. Може да се слагат на всеки един площад. 

Очаквам оферти. Не се иска разрешително, съгласуване с АПИ. Защото за билборд е 

сложно, ще мине половин година за съгласуване.  
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И. Якимов: Читалище „Светлина“ ще участва ли в организирането на Празника 

на сланината? В материалите отпред пише, че ще участва, отзад не.  

 

Инж. Т. Кукенски: Вече работим върху организацията. Първият въпрос, който 

възникна беше дали ще участва читалището. Повечето бяха против, но аз съм на друго 

мнение. Тази сага, която имаме не е с читалището, а с трима души. Аз съм на мнение 

да го правим съвместно читалище „Светлина“. Те са измислили празника, правили са 

го години наред. 

 

Г. Данчева: Въпросът е дали читалището иска? 

 

Инж. Т. Кукенски: Имате предложението от трите физически лица пред Вас.  

 

И. Якимов: Предложението всъщност не е от читалището, а от ръководството.  

 

Г. Данчева: Тези хора имат патент. 

  

Инж. Т. Кукенски: Имат патент на една картинка. Ние картинката няма да им 

ползваме. 

 

Г. Данчева: Не е точно на картинка. Отваряла съм регистъра и съм прочела.  

 

Инж. Т. Кукенски: Те имат пуснато възражение, сега трябва да го обосноват. 

 

Г. Данчева: Те може би по всяка вероятност за определените дати ще имат 

патент, а общината не. 

 

Инж. Т. Кукенски: Няма да имат. Ако имат патент, ще имат на една картинка. 

Ние не я искаме. 

 

Г. Данчева: Допитайте се до Вашите колеги юристи в общината. 

 

Инж. Т. Кукенски: Контактувам с юристите на патентното ведомство. Не говоря 

празни приказки. 

 

С. Нунев: В предложението е записано съорганизатор читалището.  

 

Инж. Т. Кукенски: На практика ще го организира общината. 

 

Г. Данчева: В предложението до нас е написано, че Община Априлци и 

читалището организират празника.  

 

Инж. Т. Кукенски: Точно така. 

 

С. Нунев: Тогава да го добавим и в културния календар. 

 

Инж. Т. Кукенски: Да обясня за сагата, за тези, които не знаят. Миналата година 

декември дойдоха тези трима души, казаха, че читалището няма финанси и човешки 

ресурси, за да провежда този празник. Помолиха ме общината да го провежда оттук 

нататък. Съгласих се. Попитах ги ще участват ли с нещо. Казаха, че ще организират 

конкурса за гозба със сланина, по – елементарните неща. Организирахме нещата, 
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видяхте какво сме направили. По време на празника, не се сещам точно дали Валя 

Балканска или Райко Кирилов ме посъветва да патентоваме празника, защото някоя 

друга община може да си го патентова и провежда. Пуснахме искане за патентоване. 

Съобщиха ни, че вече е подадено такова. Ние го пуснахме ако не греша април месец. 

 

Г. Данчева: Вие сте го пуснали март, те са регистрирали патентоването януари.  

  

Инж. Т. Кукенски: Повиках ги и попитах каква е идеята. Идват декември месец 

да се молят, в същото време отиват и подават искане. 

 

Г. Данчева: Били са по – бързи. На никого не можем да се сърдим. 

 

Инж. Т. Кукенски: По този начин могат да бъдат бързи и да патентоват 

Априлското въстание.  

  

Г. Данчева: Това е тяхно право. 

 

Инж. Т. Кукенски: Морално ли е според теб? 

 

Г. Данчева: Не говорим за морал, говорим за закон. Това са две различни неща. 

 

Инж. Т. Кукенски: Знам каква е разликата.  

 

Г. Данчева: Имат право и са го направили. Имат право на това предложение, 

което са внесли. Вие какво им отговорихте за тези 20%? 

 

Инж. Т. Кукенски: Не съм длъжен да отговарям. Аз няма да им ползвам 

картинката. 

 

Г. Данчева: Вие казвате, че общината ще го организира с читалището, в същото 

време тези хора, които са Ви дали това предложение са ръководството на читалището. 

Те искат ли да го организират съвместно с вас или не искат? 

 

Инж. Т. Кукенски: С тези три лица няма как да го организираме. Общината не 

може да провежда празника с три физически лица. Те какво представляват? 

 

Г. Данчева: Ръководството на читалището казаха ли, че ще организират 

празника с община Априлци или не? Това не се разбира от никъде. 

 

Инж. Т. Кукенски: Общината като община ще проведе празника съвместно с 

читалище Светлина. С тези тримата души не смята да провеждам празник.  

 

Г. Данчева: Те нали са част от ръководството.  

  

М. Колев: А общината не беше ли част от организирането на празника 10 

години? Когато тръгнаха те да патентоват, помислиха ли? В течение съм какво 

костваше на общината. 

 

Г. Данчева: Да. Не оспорвам, че това не е така. Просто излагам това, което 

виждам към момента. Някой е отишъл и е патентовал едно нещо и някой друг иска да 

го ползва.  
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Инж. Т. Кукенски: Те не са го патентовали още. Подали са искане, ние сме 

подали възражение. След това ние сме подали искане, а те възражение. Какво са 

патентовали? 

  

Г. Данчева: Не е картинката. Вие какво искате да патентовате? 

  

Инж. Т. Кукенски: Словна марка и лого.  

 

Г. Данчева: Така. А те дали са патентовали? 

 

Инж. Т. Кукенски: Не.  

 

Г. Данчева: Откъде знаете? 

 

Инж. Т. Кукенски: Проверявах. 

 

Г. Данчева: И какво пише? 

 

Инж. Т. Кукенски: Те са патентовали картинката, логото. 

 

Г. Данчева: Това не е вярно.  

 

Инж. Т. Кукенски: Добре. Какво предлагате, да не провеждаме празника? 

 

Г. Данчева: Не предлагам нищо. Питам читалището иска ли да организира 

празника с общината или не иска? Това ми е въпросът.  

 

Инж. Т. Кукенски: Бъркаш нещата. Пита се общината дали иска да организира 

празника с читалището. 

 

Г. Данчева: Г-н Кукенски, в предложението е записано, че общината и 

читалище Светлина организират празника. 

 

Инж. Т. Кукенски: Ние ще го организираме, ако те искат ще участват.  

 

Г. Данчева: Тогава да бяхте записали, че община Априлци си го организира.  

 

Инж. Т. Кукенски: Ако искат ще участват, ако не ще го организираме без тях.  

 

С. Нунев: Те не го предвиждат. В техния календар, който са предоставили, няма 

мероприятие Празник на сланината. 

 

Инж. Т. Кукенски: Понеже те са го правили 10 години, отново ще ги поканя да 

участват. Има ли нещо неясно? 

 

С. Нунев: Да подменим текста в предложението и да си остане само общината. 

 

Инж. Т. Кукенски: А ако те участват? 

  

Г. Данчева: Ако участват ще ги включите. 
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М. Колев: Направете предложение до заседанието на Общински съвет, да се 

извади в предложението съорганизатор читалище Светлина.  

 

Г. Данчева: Ние не искаме да бъде извадено. 

  

М. Колев: След като те нямат желание да участват. Не са го заложили в 

календарния си план. Общината няма да ги насилва да участват. Може общината да 

покани други читалища. 

 

Инж. Т. Кукенски: Едното е културният календар на общината, другото на 

читалището. 

 

Г. Данчева: Разбрах.  

 

М. Кокошарова: Нека се премахне в културния календар читалището.  

 

Д. Петкова: Има ли други изказвания, предложения? 

 

М. Колев: Предлагам в Културния календар на общината, като организатор на 

Празника на сланината, да остане само Община Априлци. 

 

Д. Петкова: В режим на гласуване сме, в Културния календар на общината, като 

организатор на Празника на сланината, да остане само Община Априлци, да се 

премахне Читалище „Светлина“: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       5 „за” 

       0 „против” 

        2 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С. Нунев: Понеже стана въпрос за предложението от трите лица. Това е едно 

чисто търговско предложение към общината с физически лица. И по принцип има 

изградена практика празникът да се прави съвместно с читалището и не сме длъжни да 

отговаряме, след като общината си има партньор – читалището. Не се търсят нови 

партньори. 

 

Д. Петкова: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-3/14.11.2023г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Приемане на програма за 

развитие на читалищната дейност на територията на Община Априлци и общински 

културен календар за 2024 г.: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за”  

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 
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С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл. 26 а, ал. 1 и ал. 

2 от Закона за народните читалища, Общински съвет – Априлци 

 

РЕШИ: 

 

Приема Програма за развитие на читалищната дейност на Община 

Априлци за 2024 г. и Общински културен календар за 2024 г. 

 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА 

Предложение с Вх. №19/15.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на Общински 

съвет - Априлци, относно Aктуализиране на състава на Областен съвет за развитие 

на Област Ловеч 

 

 Д. Петкова: Заповядайте, г-н Нунев.  

  

 С. Нунев: Областният съвет за развитие на област Ловеч осъществява своята 

дейност на основание чл. 22, ал. 1 от Закона за регионалното развитие, чл. 44 от 

Правилника за прилагане на Закона за регионалното развитие и чл. 32, ал. 1 от Закона 

за администрацията. 

Съгласно заповед № РД-07-107/17.07.2023 г. на Областен управител - Ловеч, 

Областният съвет за развитие изпълнява следните функции: 

1. Одобрява правилата за организацията и дейността на постоянните или 

временните комисии към областния съвет за развитие по предложение на 

областния управител; 

2. Приема решения за сключване на споразумения за сътрудничество с други 

области в страната и извън нея за осъществяване на съвместни дейности по 

регионалното развитие и териториалното сътрудничество; 

3. Обсъжда и решава въпроси, имащи отношение към цялостното развитие на 

областта. 

Във връзка с актуализиране на поименната заповед за състава на Областен съвет 
за развитие на Област Ловеч и съгласно разпоредбите на чл. 45, ал. 3 и 6 от Правилника 
за прилагане на Закона за регионалното развитие (изм. и доп. ДВ. бр. 45 от 23 май 2023 
г.), Общинският съвет – Априлци трябва да вземе решение за определяне на 
представител на ОбС, който ще вземе участие в състава на Областен съвет за развитие 
на Област Ловеч. 
 

Д. Петкова: Предложения кой да бъде представителя от ОбС, който ще вземе 
участие в състава на Областен съвет за развитие на Област Ловеч? 
 

П. Павлов: Навсякъде ходят председателите на ОбС, затова аз предлагам г-н 
Нунев за представител в Областен съвет за развитие на Област Ловеч. 
 

 Д. Петкова: Имате ли други предложения, изказвания? Няма. В режим на 

гласуване Предложение с Вх. №19/15.11.2023г. от Стелиян Нунев – председател на 
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Общински съвет - Априлци, относно Aктуализиране на състава на Областен съвет за 

развитие на Област Ловеч, като представителят на ОбС, който ще вземе участие в 

състава на Областен съвет за развитие на Област Ловеч бъде г-н Стелиян Нунев: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за”  

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ и в изпълнение на чл. 5, ал. 1, т. 14 от 

Правилника за организация и дейността на Общински съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация /ПОДОС/, Общински съвет 

Априлци   

 

РЕШИ: 

 

Определя за свой представител в състава на Областния съвет за развитие 

на област Ловеч –  Стелиян Пенков Нунев – Председател на Общински съвет – 

Априлци. 

 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА 

Предложение ДП-5/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1271 от 22.08.2023г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев. 

 

 Д. Петкова: Г-н Кукенски, заповядайте.  

  

 Инж. Т. Кукенски: Постъпило е заявление с вх. №1271 от 22.08.2023г. от 

Радослава Янкова Мавродиева за отпускане на 5 куб. м. дърва за огрев за отоплителния 

сезон. 

  

 Д. Петкова: Имате ли въпроси, изказвания, предложения?  Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-5/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №1271 от 22.08.2023г. от Радослава Янкова 

Мавродиева за отпускане на дърва за огрев: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за”  

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

 

 

 



14 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Априлци 

РЕШИ: 
 

1. Да бъдат отпуснати 5 куб. м. дървесина за огрев на Радослава Янкова 
Мавродиева. 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА 

Предложение ДП-6/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. № 1246 от 18.08.2023г. от Даринка Георгиева за 

отпускане на дърва за огрев. 

 

 Д. Петкова: Г-н Кукенски, заповядайте.  

  

 Инж. Т. Кукенски: Постъпило е заявление с вх. № 1246 от 18.08.2023г. от 

Даринка Георгиева за отпускане на дърва за огрев. Тя работи в общината. 

 

 Д. Петкова: Имате ли въпроси, изказвания, предложения?  Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-6/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. № 1246 от 18.08.2023г. от Даринка Георгиева 

за отпускане на дърва за огрев: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       7 „за”  

       0 „против” 

        0 „въздържали се”     

                                                                                         Приема се. 

 

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет - Априлци: 

РЕШИ: 
 

1. Да бъдат отпуснати 5 куб. м. дървесина за огрев на Даринка Георгиева. 

ПО ОСМА ТОЧКА 

Предложение ДП-7/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1471 от 21.10.2022г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на дърва за огрев. 

 

 Д. Петкова: Г-н Кукенски, заповядайте.  

  

 Инж. Т. Кукенски: Постъпило е заявление с вх. №1471 от 21.10.2022г. от Анита 

Георгиева Йорданова за отпускане на дърва за огрев. Тук е допусната грешка. 

Заявлението е от 16.06.23г. Тази жена работи при нас. Ромка е. Преди малко говорих с 
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нея. Смятам да и прекратя договора. Последните месец, два, от лятото долу горе, всеки 

ден или тя, или мъжът и отсъстват. Казах им, че ми трябват хора, които да работят. 

Плащахме им здравни осигуровки. С какво ли не им помагахме. Карахме ги по 

болници. Само и само да влязат в релси и да вършат работа. Не си плащат наема. 

Взимат си болничен и отиват да работят на частно. Ние не сме социално предприятие. 

Съжалявам. В същото време заемат работно място, аз не мога да назнача друг човек. 

Правят се на по – умни от нас. Аз не съм против да им дадем дърва. 

 

 Д. Петкова: Имате ли въпроси, изказвания, предложения?  Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-7/21.11.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №931 от 16.06.2023г. от Анита Георгиева 

Йорданова за отпускане на дърва за огрев: 

 

                                               Гласували 7 общински съветници  

       2 „за”  

       0 „против”    

        5 „въздържали се”     

                                                                                    Не се приема. 

 

С това гласуване комисията НЕ подкрепи Предложение ДП-7/21.11.2023г. от 

инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Заявление с вх. 

№1471 от 21.10.2022г. от Анита Георгиева Йорданова за отпускане на дърва за 

огрев. 

 

 

Д. Петкова: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието. 

 

 

 

Председател 

Даниела Петкова 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


